
PROTOKÓŁ NR 1X72015 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 27 sierpnia 2015 roku, w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

1.Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum: 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 27 sierpnia 2015 roku rozpoczęła się o 
godz. 15:00, a zakończyła o godz.l7:00. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dzień dobry Państwu, otwieram IX sesję Rady Miejskiej w 
Węgorzynie, proszę Panią Burmistrz 

Pani Burmistrz - prosiłabym o uczczenie minutą ciszy dwóch pracowników którzy w między 
czasie w lipcu odeszli na wieczny spoczynek Pan Lech Romańczyk i Pan Marian Szabroński 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o powstanie 

- minuta ciszy -

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, witam przybyłych gości, witam 
przedstawiciela Starostwa Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, reprezentuje Starostwo i 
pewnie w temacie dróg będzie mógł się kompetentnie wypowiedzieć, Radnego Powiatowego 
Józefa Drozdowskiego, sołtysów i wszystkich przybyłych 

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno, 
Przewodniczącego Rady Osiedlowej, który został wybrany w ostatnim czasie - zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi 
otrzymali. Czy są uwagi do proponowanego porządku?, Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - Wysoka Rado chciałabym prosić o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż jednej z nieruchomości leżących na 
terenie naszej Gminy w obrębie 4 w mieście Węgorzyno, tak jak mamy w projekcie uchwały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję czy są jakieś pytania odnośnie wprowadzenia 
uchwały? Kto jest za wprowadzeniem tej uchwały do porządku obrad dzisiejszej sesji, jeszcze 
nie mam ustalonego w którym to punkcie, ale za wprowadzeniem? Kto jest za wprowadzeniem 
do porządku obrad dzisiejszej sesji? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
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Z a - 1 4 
Przeciw - O 
Wstrzymało się - O 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do 
porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proponuję, żeby ta uchwała znalazła się w punkcie 
dot. sprzedaży nieruchomości to może w punkcie pierwszym jest uchwała w sprawie wyrażenia 
zgody na przejęcie nieruchomości gruntowej od osób fizycznych t j . na druku nr 3. To by było 
wyrażenie zgody tej uchwały byłoby na druku nr 3a. Czy są jakieś inne propozycje do 
porządku?, jeżeli nie widzę to proszę o przegłosowanie naszego porządku dzisiejszych obrad z 
przyjętym do porządku obrad tej uchwały, która będzie na druku nr 3a. Kto jest za przyjęciem 
porządku obrad wraz z poprawką? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 

Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 

PORZĄDEK OBRAD 
I X sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 27 sierpnia 2015 roku na godzinę 15:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

1. Sprawy regulaminowe: 
b) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum 
c) przedstawienie porządku sesji 
d) przyjęcie protokołu z posiedzenia V I I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 25 
czerwca 2015 roku 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

3. Informacje: 
a) Informacj a o stanie oświaty za rok szkolny 2014/2015 - druk nr 1 
b) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

4. Stanowisko Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie projektu ustawy Prawo 
wodne - druk nr 2 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości gruntowych od osoby fizycznej - druk 

nr 3 
2. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 386/3 położonej w obrębie nr 4 m. Węgorzyno - druk nr 3 a 
3. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso - druk nr 4 
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4. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 - druk nr 5 
5. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015-2022 -

druk nr 6 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

9. Zakończenie obrad. 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia VIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 25 czerwca 
2015 roku. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z V I I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 25 czerwca 2015 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za -13 
Przeciw - 0 

Wstrzymało się -1 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

2.1nterpelacje, wnioski i zapytania radnych 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - interpelacje wnioski i zapytania radnych z IX sesji Rady 
Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27.08.2015 roku 

Pan Radny Szyłowicz -

1. Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz moja interpelacja z 29 stycznia tego roku odnośnie 
podwyższonych krawężników w Węgorzynie przy ulicy Grunwaldzkiej oraz na Placu 3 
Maja. Dostałem na nią odpowiedź, że sprawa została przekazana do powiatówki jak do tej 
pory nic tam się nie dzieje 

Pani Sekretarz - do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

Pan Radny Szyłowicz — ale do tej pory nic się tam nie dzieje nadal te krawężniki mogą spowodować 
zniszczenia samochodów 

2. Druga Sprawa to są znaki B - 18 w Trzebawiu to była moja ostatnia interpelacja na ostatniej 
sesji nic się nie zmieniło ten znak pozostaje taki jaki jest. Ja bym jeszcze dodał tylko jedno 
sprawę odnośnie znaku B - 33 ograniczenia szybkości, który znajduje się w Trzebawiu przy 
posesji nr 23 on po prostu jest tylko z liczbą 40 bez obwódki czerwonej dookoła. Sądzę, że 
tam dużo pojazdów z obcą rejestracją jeździ także, wypadało by uzupełnić, żeby był 
porządek 
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3. Chciałbym tutaj powiedzieć o artykule w Nowym Tygodniu Łobeskim z dnia 28 lipca tego 
roku, w którym pisano o wycince drzew w obrzeżu Urzędu Miejskiego w Węgorzynie bez 
stosownego zezwolenia oraz o karach służących z tego tytułu. Chciałem się zapytać Pani 
Burmistrz jak wygląda ta sprawa? Czy została wyjaśniona? czy te drzewa rzeczywiście 
zostały wycięte bez zezwolenia? czy z tego tytułu grożą jakieś kary, sankcje? dlaczego tak 
się stało, że bez zezwolenia?, jeżeli sytuacja taka miała miejsce 

4. Korzystając z obecności Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Bernackiego 
chciałem zapytać czy rzeczywiście we wrześniu będzie kontynuowana budowa chodnika w 
Cieszynie?, dziękuję to wszystko 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę o interpelacje radnych, proszę Radna 
Sławska 

Pani Radna Sławska - proszę Państwa latem jeździłam często nad jezioro do Cieszyna i tam kiedyś 
była taka sytuacja, że tam dwa dni stał samochód, bo urwał sobie wahacz. Droga dojazdowa do 
jeziora jest w strasznym stanie, czy nie można by było się zastanowić nad tym, żeby tą drogę zrobić 
jakoś, bo ani jedną stroną ani drugą nie można dojechać. Z jednej strony ktoś cegłami utwardził, 
ale to też nie jest dobre a tutaj ta pierwsza droga jak się wyjeżdża w prawo zaraz od jeziora jadąc 
tam wypłukuje, bo tam jest góra deszcze padają i to wypłukuje. Dwa dni stał Pan tam samochodem. 
W ogóle nie mogli tam go ściągnąć, żeby coś z tym zrobić, jakoś utwardzić, nawieźć czegoś 
pomyśleć nad tą drogą dojazdową do jeziora, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, Radny Krzączkowski 

Pan Radny Krzączkowski -

1. Ja marn jedną sprawę związaną z cmentarzem komunalnym w Runowie, mianowicie chodzi 
0 ogrodzenie tego cmentarza. Ogrodzony jest siatką w wielu miejscach jest ta siatka 
przerwana i brakuje jednej furtki. Tej furtki nie było tam od kiedy pamiętam było tylko 
rozgrodzone, ale mieszkańcy Runowa się skarżą, że zwierzyna wchodzi na teren cmentarza 
1 obgryza kwiatki, gałązki, krzewy i do tego jeszcze na dodatek pieski wchodzą i różne 
rzeczy tam robią na tym cmentarzu. Bardzo bym prosił w miarę możliwości jakby to było 
możliwe o naprawę tego ogrodzenia i zamontowanie tej furtki, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, Radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska -

1. Korzystając z obecności Pana chciałabym zapytać o to czy w ogóle będzie robiony 
jakikolwiek przegląd chodnika Runowo - Węgorzyno najpierw płytki bo one są takie dosyć 
poniszczone i zapadają się czy to jest możliwe i druga część asfaltowa to już jest taka 
typowo rowerowa bardzo dużo trawka sobie wybija te dziury i jest ich coraz więcej. Jeżeli 
jest to jakieś pogwarancyjne ja się na tym nie znam jakaś możliwość zrobienia tego 
uzupełnienia bo to coraz gorzej wygląda a ludzi jest chodzących coraz więcej. 

2. druga sprawa do Pani Burmistrz takie głośne hasło w gazecie było, że jesteśmy strasznie 
zadłużeni nie wiem, czy tylko my jesteśmy zadłużeni czy też inni? proszę mi coś powiedzieć 
więcej na temat tego długu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radna Górniak 

Pani Radna Górniak — 
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1. chciałam podziękować Pani Burmistrz za ładne oświetlenie naszej sadzawki. Jak 
przyjedziecie Państwo na dożynki do Sielska sami zobaczycie 

2. druga sprawa to pewnie słyszeliście o skutkach suszy jaka występuje w tej kwestii mama 
taką prośbę, pewnie nie wszyscy rolnicy wiedzą, że można składać takie podanie do Pani 
Burmistrz o oszacowanie skutków suszy, jeżeli takowa susza wystąpiła w uprawach. A 
dlaczego o tym nadmieniam, dlatego że odnośnie sytuacji plantatorów buraków i późnych 
odmian ziemniaków to takie szkody wystąpią a wielu rolników podpisało też umowy 
ilościowe dostarczanych produktów do przetwórni i wówczas takie oszacowanie szkód 
miałoby na celu uchronienie ich od sankcji, które grożą w przypadku niewywiązania się z 
umów ilościowych mogą im grozić, to tyle 

3. jeszcze jedna sprawa do Pani Burmistrz czy wpłynęły już jakieś podania? 

Pani Burmistrz - tak, już poszły 

Pani Sekretarz - poszły do Wojewody 

Pani Radna Górniak —o to bardzo dziękuję Pani Burmistrz, bo wiem, że w innych gminach poszły 
wnioski i burmistrzowie się ociągają 

Pani Burmistrz — od ręki 

Pani Radna Górniak - super dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze to Pani Burmistrz odpowie w punkcie odpowiedzi 
na interpelacje, czy są jeszcze interpelacje radnych? Radna Lewandowska 

Pani Radna Lewandowska — 

1. Pani Burmistrz chciałam się spytać bo zadawałam już pytanie odnośnie doświetlenia 
miejsca przy garażach przy ulicy Kopernika z tyłu. Jest tam ciemno i czy poczyniono jakieś 
kroki w związku z tą interpelacją moją? 

2. Kolejne pytanie ja już o tym mówiłam, ale pytanie dotyczy tych pojemników na śmieci 
dzwonków. Powiem szczerze, że przez wakacje to taka mała katastrofa tam się działa u nas, 
bo te dzwonki są usadowione koło byłego sklepu Pani Pietrusz. Natomiast tam też już jest 
sklep powiem szczerze sama je tam uzupełniam, napełniam i przez długi czas od dwóch 
tygodni one były napełnione do cna. I teraz było też tam było gazownictwo i oni chyba tam 
coś robili i poprzestawiali te dzwonki one stoją, że tak powiem w takim bałaganie 

Pani Burmistrz - Teraz jeszcze? 

Pani Radna Lewandowska - Tak stoją jeszcze i teraz ten na papier jest pełny całkowicie . Są dwa 
opróżnione ale postawione byle jak. Pytałam się jeszcze Pani Burmistrz jakieś śmietniki czy jakieś 
pojemniki na te śmieci na końcu ul. Kopernika jak się kończą te domy jednorodzinne, bo może to 
by trochę rozładowało te tutaj co są przy sklepie, bo jednak widzę, że ludzie segregują te śmieci i 
rzucają. 

3. W związku z tym też i kolejnym moim pytaniem o to jak często są koszone trawy u nas na 
Kopernika pobocza i trawy przy domkach jednorodzinnych?. Bo wiem, że to ZUK robi ale 
ostatnio przez wakacje nie wiem jaka jest częstotliwość, ale chciałam się dowiedzieć i teraz 
zostały one skoszone na pewno przed weekendem i te wszystkie śmieci, które wysypywały 
się z tych dzwonków z tych pojemników, albo były po prostu przez ludzi ustawiane przy 
tych koszach one teraz fruwają po całej Kopernika i jest bałagan i jest pełno śmieci. Nawet 
jakby Pani Burmistrz się teraz przejechała przez całą Kopernika to widać jaka jest 
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zabrudzona zawsze było czyściutko zawsze jak były te służby Pana Makarskiego sprzątały 
to naprawdę nie można było powiedzieć, że w naszej gminie w naszym mieście jest brudno. 
A teraz Kopernika jest naprawdę zasypane torebkami jednorazowymi, jakimiś kubeczkami, 
papierami może to dlatego, że się nie mieściło w tych pojemnikach i to fruwa teraz przez 
zwierzynę rozdarte, jak to wygląda 

4. Jeszcze odnośnie tego całego gazownictwa, które robiło przekopy tu przy baraku na 
początku baraku i tam też był chodnik niedawno ułożony powiem szczerze, że jest krzywo. 
Położyli najprawdopodobniej ziemię lub piach, która była pod tą kostką brukową i się 
zapadła jest nierówno i tam tez jeżdżą matki z wózkami, dzieci rowerami. Ktoś idąc tam 
jak jest trochę ciemniej na rogu może sobie coś zrobić w nogi na przykład 

5. Chciałabym się jeszcze raz spytać, wiem, że już jest prawie po sezonie, ale też korzystałam 
z naszej dzikiej plaży i takie pytanko, bo wiem że Pani Burmistrz coś już na ten temat 
mówiła, ale czy jest w ogóle możliwość naprawienia tego placu przed tą plażą, gdzie po 
prostu są takie dziury. Ja swoim samochodem wjadę, ale ludzie mają ciężko żeby sobie tam 
stanąć tam są takie dziury, czy jest w ogóle taka możliwość, żeby coś tam zrobić na 
przyszłość?. Bo naprawdę dużo ludzi i nawet z ościennych gmin do nas przyjeżdża i 
korzysta z tej plaży, bo wodę mamy dosyć czystą podoba się ludziom tutaj u nas 

6. Jeszcze ostatnie takie pytanie, bo dość często wchodzę na stronę internetową urzędu tutaj 
naszego Węgorzyna i chciałam się o to spytać jak długo jeszcze będzie na stronie urzędu 
sonda na temat Lata z Węgorzem 2014? 

Pani Burmistrz - nie ma? 

Pani Aneta Walczak pracownik urzędu - zaraz zobaczę 

Pani Radna Lewandowska - dzisiaj było rano, wczoraj wieczorem bo jak pisałam interpelacje, 
specjalnie sprawdzałam żeby nie zrobić babola 

Pani Burmistrz -była dyspozycja 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Lewandowskiej, proszę Radna Kata 

Pani Radna Kata -

1. Pani Burmistrz ja dość często składałam interpelacje dotyczącą ustawienia ławeczek, przy 
chodniku między Węgorzynem a Runowem. Chciałabym spytać czy jakieś kroki w tej 
sprawie?. 

2. Oraz w sprawie nieuporządkowanego terenu za komunalką przy ulicy Runowskiej tam nie 
jest wykaszana trawa. Chwasty sięgają 1,5 m w tym roku nie było tam koszone, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej, Radna Łuksza proszę 

Pani Radna Łuksza -

1. ja tutaj chciałam do tych dzwonków koszy poprosić Panią Burmistrz tutaj gdzie mieszka 
Pan Konefał jakby można byłoby przestawić tak jak było poprzednio, bo mieszkańcy się 
rano skarżą że rano, że jak ktoś wyrzuca szklane butelki. One kiedyś stały bliżej promenady 
teraz są praktycznie wizawi budynku. Rano jak jest jeszcze cisza jak wszyscy śpią to przy 
tych szklanych butelkach, to trochę im przeszkadza prosili żeby to zgłosić 

2. mam pytanko odnośnie tej kanalizacji, która była robiona, bo wiem, że przynajmniej jedna 
rodzina ma projekt budo walny z przyłączeniem do kanalizacji miejskiej. Nie mają też 
szamba i nie mogą też zrobić odbioru, bo wiemy że ta kanalizacja jest dalej nieczynna żeby 
jakoś to tak określić kiedy to mniej więcej będzie? 
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3. i tak prośba nie wiem czy to do urzędu czy do Krajowej Dyrekcji na drodze krajowej 20 
tam gdzie jest jezioro okrągłe i sercowate pomiędzy jest skręt w prawo jak się jedzie z 
Węgorzyna to po prawej stronie tam mieszka rodzina tam kiedyś Pan Adam mieszkał 
wszyscy wiemy gdzie. Jakby tam można było jakieś ograniczenie zrobić i od Drawska i od 
nas wstawić, bo tam samochody pędzą i jak ktoś wyjeżdża żeby po prostu było ograniczenie 
prędkości 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Radny Szostakiewicz 

Pan Radny Szostakiewicz - ja mam dwie interpelacje do Pani Burmistrz 

1. Mieszkańcy ul. Łąkowej zwrócili się do mnie z zapytaniem o poprawność oświetlenia na 
tej ulicy zdaje się że świecą na początku i na końcu tejże ulicy z kolei gdzieś w środkowej 
części tej ulicy koło restauracji nie świecą 

2. Druga interpelacja mieszkańców z ul. 2 Marca zwrócili się jakiś czas temu z zapytaniem o 
przechylające się drzewo, bo mają park pomiędzy ul. Podgórną a Drawską to chyba efekt 
prac które były kiedyś prowadzone w ramach aglomeracji, drzewo ostatnio się przechyla. 
Pani, która się tym zajmuje obecnie przebywa na urlopie, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Szymko 

Pan Radny Szymko -

1. ja jeszcze w temacie dzwonków. Otrzymaliśmy harmonogram z obserwacji tego co się 
dzieje na tym terenie co się poruszam to te dzwonki spełniają swoja rolę. Jest tam napisane 
papier, szkło natomiast jak się zapełniają to, że tak powiem wtedy mieszkańcy przychodzą 
obok tych dzwonków można to zobaczyć. Należałoby ludziom powiedzieć, że jeżeli jest 
dzwonek pełny to spowrotem wracam z tym workiem, bo w Zwierzynku można było tych 
butelek nawrzucać gdzie pojedynczo wrzucają a obok jakiś worek z czymś to tak nie 
powinno być 

2. druga sprawa korzystając, że jest Pan Dyrektor kiedyś na sesji gościliśmy Panią 
Wicestarostę i mówiła o takich ekipach do wycinania tych zakrzaczeń przy drogach. Z 
mojej obserwacji jak jeżdżę i jak Pan jeździ z Rekowa na Łobez tam wiosną był wycinany 
żywopłot dobrze, było to zrobione w taki sposób, że dobrze, że nasze redaktor tego nie 
widział, bo naprawdę ludzie to robili tak nie wiem jaki to miało cel. Natomiast są rzeczy na 
drogach powiatowych jak widomo, którymi będą teraz dowożone dzieci przykład między 
Zwierzynkiem a Mieszewem od tej posesji gdzie jest Pani Sibera do dawnej kolejki tam jest 
tak zarośnięte, że jak dwa samochody się mijają to jeden musi się zatrzymywać, bo już 
lusterkami po tych gałęziach. Nałeżałoby te miejsca takie które są najbardziej newralgiczne, 
gdzie stwarzają największe zagrożenie tych ludzi puszczać, a takie żywopłoty w takim 
czasie gdzie są jakieś luzy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę Radna Kaczmarek 

Pani Radna Kaczmarek -

1. Chciałam tylko zapytać na jakim etapie stoi budowa drogi w Sarnikierzu? 
2. Mam taką prośbę, żeby na ulicy Południowej przed skrzyżowaniem jeszcze przed domem 

Państwa Macedońskich stoi drogowskaz, którego zasłania drzewo nie widać jakie są 
możliwości 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę o pytania Radnych interpelacje nie ma. 
Przechodzimy do zapytań sołtysów. Proszę sołtysi, Sołtys z Sielska 
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Pan Słomiński Sołtys Sołectwa Sielsko -

1. W sprawie drogi od krzyżówki Siedlice, Runowo do Sielska jest strasznie zarośnięta 
2. Następna sprawa do Pani Burmistrz planowane są dożynki powiatowo - gminne w 

środku wsi. Tam, gdzie będzie impreza jest tam zarośnięte. Chciałem zapytać, czy nie 
dostalibyśmy pomocy, bo są straszne chaszcze 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę pytania sołtysów, sołtys Cierpisz 

Pan Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie -

1. W Trzebawiu miedzy posesją nr 16 a 17 jest budowa. Pani Burmistrz, bo ja to 
zgłaszałem do strażnika tam firma wykończeniowa na tyle perfidna, że zapełniają kosze 
dla turystów regipsami, drobny kawałek i buch. Ostatnio odbierali śmieci i Ci 
pracownicy mówią, że to jest cały czas na spód, turyści na wierzch resztę psy załatwiają 
i nie wiem, co ten strażnik zadziałał w tej sprawie. Firma jak wykańcza to powinna 
uzgodnić z pewnymi służbami kubeł jakiś dostać. Czy sama wywieźć gdzieś, a nie 
wykorzystywać nasze pojemniki tym bardziej, że to dla turystów są pojemniki 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję bardzo, proszę czy są jakieś pytania sołtysów, 
proszę sołtys z Mielna 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno -

1. Ja chciałem się spytać korzystając z tego, że tutaj Pan Dyrektor jest ponowić pytanie i 
prośbę o odwodnienie zakrętu koło transformatora. Czy może już coś w tej sprawie było 
zrobione? 

2. Druga sprawa drogi dojazdowe nam się zwężają do Mielna zarastają nie wiem czy teraz 
w ramach prac społecznych?. Ostatnio dużo spaceruje i zmierzyłem to na 100 m to tak 
średnio prawie 70 cm jak z dwóch stron zabiera trawa i piasek to prawie 70 cm na 100 
metrach w 10 miejscach sobie pomierzyłem. Tak to wygląda droga nam znika. 
Oczywiście nie chodzi o przerwy, bo też to jest chyba ważna sprawa. Kierowca sam 
widzi po asfalcie, czasami się tak zdarza, że jest za wąsko szczególnie przy ruchu 
tirowym czy ciągników, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Pani Sołtys Wiewiecka 

Pani Margol Sołtys Sołectwa Wiewiecko — 

1. Pani Burmistrz ja już mówiłam o tym pracownikom, ale teraz już bym chciała tak 
oficjalnie prosić Panią o dokonanie przeglądu stanu świetlicy naszej wybudowanej. 
Ponieważ narobiło się trochę usterek, a wydaje mi się że obiekt jest objęty gwarancją 
m.in.: od początku nie możemy korzystać ze świetlicy, ponieważ drzwi się nie otwierają 
do niej w piwnicy, jest wywarzone okno na górze także nie mamy tam dostępu. Ono 
zostało wypchnięte przez wiatr i takie jeszcze inne wady 

2. Radny Szymko wspomniał tutaj jeszcze o tych pojemnikach ja chciałam zapytać, 
pojemniki są napełnione i czy jeżeli są napełnione i ludzie będą kładli w workach, 
reklamówkach butelki, bo jednak kładą to potem kiedy są opróżniane te pojemniki one 
nie są zabierane 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękujemy, proszę sołtys 
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Pani Kobielska Sołtys Sołectwa Mieszewo - a nie można by było tych starych koszy, tych co 
były dostawić? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ten temat przepełnionych koszy, dzwonów to jest 
wszędzie to jest temat do przeanalizowania. Kto jeszcze się zgłasza? Wracamy do radnych, 
proszę 

Pan Radny Szyłowicz -

1. Jedno słowo odnośnie tych dzwonów, bo u nas we wsi też doświadczyliśmy, że w ciągu 
miesiąca czasu, bo obecna częstotliwość t j . opróżnianie raz w miesiącu. To w ciągu 
miesiąca dzwon był pełen a obok mnóstwo siatek ze szkłem. Także ja tutaj proponuję, żeby 
te pojemniki były opróżniane dwa razy w miesiącu wtedy problem zniknie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuję Pani Radna Łuksza 

Pani Radna Łuksza-

1. Ja mam takie pytanie, bo jeszcze sezon się nie zaczął, ale chciałam zapytać tam gdzie 
mieszkają Nadkierniczni i Nowaki - Witosa, to jest taka odnoga czy to będzie odśnieżane 
w porozumieniu z komunalką? Czy oni sami będą musieli odśnieżać do głównej drogi?. To 
są nowo wybudowane domy i chcieliby wiedzieć jak to będzie wyglądało w sezonie 
zimowym, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nie ma więcej pytań, ani interpelacji. Zamykam punkt 
interpelacje, wnioski i zapytania. 

3.Informacje: 

a) informacja o stanie oświaty za rok szkolny 2014/2015 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do informacji, informacja o stanie oświaty 
za rok szkolny 2014/2015. Radni tą informację otrzymali. Na komisjach byli dyrektorzy szkół i 
przedszkola, ale na dzisiaj się usprawiedliwili Kurator poprosił je wszystkie dzisiaj na szkolenie, 
na spotkanie jak to przed nowym rokiem i jak Panie powiedziały to będzie trwało bardzo długo. 
Pytania były na komisji takie konkretne, materiałów jest dużo, dlatego są usprawiedliwione, że ich 
tutaj nie ma na sesji, ale dyskusję proszę prowadzimy to będzie w protokole jak coś będzie do Pani 
Dyrektor to się przekaże, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - chciałabym uzupełnić wypowiedź Przewodniczącego, bo jest to zaszczyt dla nas 
i mamy z czego być dumni. Na tym spotkaniu w Kuratorium Dyrektor Gimnazjum prezentuje w 
ramach dobrych praktyk ten projekt który został w naszym gimnazjum zrealizowany, został bardzo 
wysoko oceniony. Pani Dyrektor została zaproszona do zaprezentowania tego projektu. Jest to 
projekt pod nazwą „Bezpieczna szkoła" a organizatorami jest Policja wraz z Kuratorium przy 
udziale Urzędu Marszałkowskiego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska - korzystając z tego co prawda nie ma Pań Dyrektorek ja uważam, że 
wypadałoby nawet jest obowiązkiem moim powiedzieć, że powinniśmy być dumni przede 
wszystkim z tego jak nasze szkoły są prowadzone. Jak są wyposażone z zaplecza, które mamy 
dyrektorów i nauczycieli, których zasługą jest, że uczniowie stoją tak wysoko, bo naprawdę szkoły 
nasze są tak jak Pani Burmistrz powiedziała są w ogóle wysoko oceniane w powiecie. Widać to po 
wynikach przede wszystkim naszych dzieciaków także wyniki mamy naprawdę zawsze wyżej 
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powiatowych także są fajne nawet krajowych. Jeśli chodzi o osiągnięcia naszych dzieciaków to 
powiem tak są naprawdę wspaniałe. Reprezentujemy się dobrze jeśli chodzi tutaj o nasz rejon. 
Następna sprawa, która jest potrzeby, których mamy zawsze dużo jeśli chodzi o potrzeby ale 
potrzeby które nie wpływają bezpośrednio na to, że dzieci nie mają zajęć lub nie mają pieniędzy 
na zajęcia. Tak Pani burmistrz rządzi, że zawsze na to jest uważam, że podziękowanie dla 
nauczycieli za to, że te szkoły są tak dobrze prowadzone i dla Dyrektorów za to, że dowodzą tą 
załogą i osiągnięcia są naprawdę wysokie więc jest się czym pochwalić i jest z czego być dumnym 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Radnej, Radna Sławska proszę 

Pani Radna Sławska - tak mówimy proszę Państwa osiągnięcia jak się chwalimy to się chwalmy 
do końca. To ja się też pochwalę proszę Państwa wspominałam kiedyś o Pani Szczypółkowskiej 
Milenie. Ja chciałam się pochwalić, że ona w tym roku zdobyła dwa medale w Polsce nasza 
wioślarka i jako w 24 osobowej grupie znalazła się i wyjechali na Węgry i też zajęli tam dobre 
miejsce, bo 8 na 24 osoby z Polski. W Polsce zdobyła 2 medale, także to też jest pewnie efekt tego 
nas uczyła, że coś zdobywała i idzie dalej i z tego się cieszymy. Ona jest z Runowa Pomorskiego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radni i Sołtysi mieli tą informację przed sesją jak wszyscy 
zauważyli informacja jest mocno szczegółowa. My praktycznie po analizie tej informacji 
przyjdziemy pewnie w listopadzie do ustalania wysokości podatków a w grudniu do dzielenia 
pieniędzy. Ta informacja będzie nam potrzebna dzisiaj praktycznie dyskusji nie ma w tym temacie. 
Mówimy o tym co było przez rok 2014/2015 szkolny i te materiały są podane te wszelkie dane do 
sprawozdań Dyrektorów Szkół i to wszystko zrobiła Pani Mariola Franczuk, kiedyś była naszą 
pracownicą w biurze Rady zastępowała Panią Wioletkę tak się wymieniły. Materiał jest obszerny 
pod dyskusję. Ciężko nam będzie rozmawiać jak pieniędzy nam będzie brakować w grudniu, które 
szkoły dostaną a które dostaną może mniej. Na dyskusji komisja leciała nie starczy na wszystko 
to jest koncert życzeń. Jak wszyscy wiemy mamy obraz naszych placówek ja nie wiem czy w tej 
Radzie już mówiłem, ale kiedyś opowiadałem pewnie poprzedniej radzie. Byłem kiedyś na 
wyborach na Śląsk trafiłem z rodziny i tam wziąłem kartę do głosowania i byłem bardzo zdziwiony 
stanem szkoły i zapytałem tam tych z komisji, co tam w tej szkole przeprowadzali wybory. Co jest, 
że ta szkoła jest w takim opłakanym stanie? tragicznym to nie, że w opłakanym to tragicznym ?. 
Nie mają pieniędzy na trzymanie szkół. Ja mówię może ta szkoła idzie do likwidacji?. Nie dzieci 
jest dużo to się nie przekłada, to były co prawda Gliwice Łabędy, ale szkoła duża i jak zapytałem 
jak w terenie może zły obraz może ja to tylko to widziałem, ale w Polsce też takie są. My możemy 
się szczycić, że my szkoły mamy ładne, mamy wyniki ładne, ale dyrektorzy też mają możliwość 
pracować w dobrych obiektach. Ile starcza pieniędzy to Rada łaskawym okiem patrzy żeby szkole 
dać nie zawsze nam pewnie na wszystko pieniędzy starczy. Informacje myślę, że mamy kompletną 
dyrektorki przyjadą z tego szkolenia, we wtorek rozpoczną rok szkolny i pewnie się spotkamy na 
otwarciu roku. Jeżeli nie ma nic do informacji a komisje co na ten temat mogłyby powiedzieć 
przewodniczący komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - komisje się zapoznały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, stwierdzam, że z informacją o stanie oświaty za 
rok szkolny 2014/2015 radni się zapoznali 

b) informacja Pani Burmistrz z działalności między sesjami 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz w tym punkcie poproszę żeby Pan Dyrektor 
Starostwa udzielił odpowiedzi na temat dróg. To się uzupełnią i żeby 
Pan Dyrektor nie czekał do końca sesji 
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Pani Burmistrz - zapraszam na fotorelacje (fotorelacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu) 

- od ostatniej sesji co się działo w naszej gminie festiwal rzeźb w piasku na promenadzie 
przez całe wakacje od początku lipca do końca sierpnia będą te rzeźby podświetlane, 
pilnowane. Później już nie będzie ochrony zobaczymy jak długo przetrwają. Promocja 
gminy była naprawdę bardzo szeroka nasze pomysły przewyższała. Przyjeżdżali ludzie 
naprawdę z daleka 

- dzięki współpracy ze stowarzyszeniem „Sztuka Życia" odbyła się też „Noc Świętojańska" 
byliśmy współorganizatorem i mogliśmy pomóc, bo inicjatywa wyszła od Stowarzyszenia 

- również to samo Stowarzyszenie tą samą imprezę przygotowywała imprezę „Rock Fest" 
już V I nad jeziorem w Cieszynie coraz większą sławą i zainteresowaniem się cieszy. Mam 
nadzieję, że będzie kontynuowany 

- oczywiście nasza sztandarowa impreza w przedostatni weekend lipca „Polsko - Niemieckie 
Lato z Węgorzem", gdzie mieliśmy możliwość współzawodniczyć również z grupą 
niemiecką, grupą Starostwa. Pan Dyrektor również mam nadzieję dobrze się bawił. W 
niedzielę mieliśmy trochę inny rodzaj pompy dosłownie z nieba. Mieliśmy uroczystość 
patriotyczną, rozpoczęła się mszą świętą z udziałem pocztów sztandarowych, a 
następnie przeszliśmy pod górkę koło Urzędu, gdzie nastąpiło odsłonięcie pomnika 
poległych w służbie Rzeczypospolitej Polskiej. Oprócz tablicy z rotą przysięgi 
wojskowej są tablice z imionami i nazwiskami naszych mieszkańców lub osób 
związanych z naszą gminą jest to: st. sztab. Andrzej Rozmiarek, który zginął na akcji w 
Afganistanie, jest gen. bryg. pil. Dariusz Maciąg i mjr Grzegorz Stepaniuk, obaj piloci 
którzy zginęli w katastrofie pod Mirosławcem, a byli związani z naszą gminą 

- 1 sierpnia była uroczystość 85 - lecia Straży Pożarnej w naszej zaprzyjaźnionej gminie 
Liibbenow w Niemczech. Braliśmy w tym udział, nasi strażacy możecie Państwo 
zobaczyć dzielnie reprezentowali całą gminę i mundur galowy nie przeszkadzał, żeby 
wygrywali wszystkie konkurencje 

- 15 - sty turniej piłki nożnej, aż 15 - sty mam nadzieję, że odbędą się kolejne edycje 
oczywiście w Zwierzynku o Puchar Burmistrza. Każde sołectwo miało możliwość 
wystawienia drużyny. Nie wszyscy z tego skorzystali, ale Ci co skorzystali mogli 
obejrzeć między innymi piękny pokaz ratownictwa w wykonaniu OSP Zwierzynek 

- w sierpniu oczywiście miesiąc trzeźwości i obchody związane z „Festynem 
Trzeźwości" połączone z „Odpustem Parafialnym" przez cały tydzień trwały różne 
uroczystości rozpoczęły się nocną całodobową modlitwą i czuwaniem. Później rajd 
rowerowy, gdzie Przewodniczący Rady Osiedla poprowadził mieszkańców Węgorzyna 
w kierunku Mieszewa, gdzie nad jeziorem mieszewskim przyjęła ich Pani Sołtys 
przygotowując różne atrakcje. Również wspomogli nas przejażdżką łodziami nasze 
OSP Węgorzyno 

- 15 - go już była uroczystość patriotyczna z udziałem pocztów sztandarowych, później 
złożenie kwiatów. Następnie dalsze przejście na plac, dalsze punkty uroczystości i 
festynu. A dzień wcześniej jeszcze mieliśmy akcje zdawania krwi na potrzeby tych, co 
mają operacje i różne zabiegi udało się nam oddać w sumie 8 1 co roku coraz więcej, ale 
tej krwi brakuje 

- 15 - go również w między czasie mieliśmy uroczystość zakończenia I-go etapu budowy 
remizy dla OSP Węgorzyno. Sprzęt oczywiście przekazywaliśmy już wcześniej tylko 
został zakupiony, żeby już mógł ratować nasze życie, mieszkańców, przejeżdżających 
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jaki i ich dobytek a obiekt został oddany do użytkowania później niż zakupiony sprzęt. 
Więc 15-go mieliśmy możliwość oficjalnego otwarcia i poświęcenia. 
To wszystko jeśli chodzi o fotorelację, a z pozostałych rzeczy to : 

- mieliśmy zakończenia roków szkolnych, w których również braliśmy udział również z 
Panem Przewodniczącym 

- brałam udział w pikniku lotniczym z okazji 5 - lecia 21 Bazy Lotnictwa Taktycznego w 
Świdwinie. W ogóle ten rok obfity w rozpoczęcie owocnej współpracy z wojskiem, bo 
tak jak Państwo mogli widzieć to nasze kolejne wspólne działania 

- pod koniec czerwca odbywały się również posiedzenia z sesji Walne Zgromadzenia 
różnych Stowarzyszeń i Związków, których gmina jest członkiem 

- podpisywałyśmy z Panią Skarbnik umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na kolejną edycję azbestu również na dofinansowanie 
do wkładu własnego na mycie samochodu strażackiego i trzecia rzecz „Strefa Eko", z 
której Państwo mogli korzystać, zobaczyć podczas „Lata z Węgorzem" brałam również 
czynny udział w spotkaniu plenarnym w wyjeździe komisji bezpieczeństwa Sejmowej 
Komisji Bezpieczeństwa. Jaka miała miejsce w Kaliszu Pomorskim, to też było 
poświęcone współpracy wojska w ramach Poligonu Drawskiego z gminami ościennymi 
z gminami przez które wojsko udaje się i dojeżdża do poligonu. Była przeze mnie 
poruszona sprawa obwodnicy I I - go etapu 

- mieliśmy też kontrole z PROW - u odnośnie realizacji projektów z dofinansowaniem 
unijnym. Takie kontrole są zawsze w momencie tuż przed wypłaceniem środków z 
dofinansowania dot. doposażenia placów zabaw oraz właśnie pojemników tych 
dzwonów, które też z projektu były kupione. Była również kontrola projektu z programu 
RPO w ramach którego realizowaliśmy światłowody, jak również kontrola z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska z Warszawy kontrolowała trwałość 
projektu oczyszczalni ścieków. Wszystkie kontrole wykazały prawidłowości wszystko 
jest ok 

- 25 - go lipca odbyło się uroczyste otwarcie wiaty nad sadzawką w Sielsku. Grupa 
nieformalna pozyskała środki na doposażenie tego właśnie miejsca dodatkowego 
takiego jakim jest wiata i odbyły się już I I I zawody wędkarskie to już jest impreza 
cykliczna wpisana na stałe w kalendarz imprez gminnych 

- w między czasie pod koniec lipca brałam udział w Święcie Policji, które miało miejsce 
w Łobzie 

- odbyło się zebranie Rady Osiedla, która w końcu mogła poczynić dalsze działania czyli 
ukonstytuować się, wybrać zarząd 

- brałam udział w warsztatach dot. koncepcji rozwoju i komercjalizacji 
zachodniopomorskich szlaków kulturowych, które na zlecenie Marszałka wykonuje 
firma krakowska 

- miałam również spotkanie z przedstawicielami ENEA dot. omówienia i podpisywania 
umów na energię elektryczną na usługi kompleksowe dot. zarówno i oświetlenia 
ulicznego jak i zużywania energii w obiektach będących własnością gminy 

- braliśmy w sumie z Państwem udział w prezentacj i założeń do RPO, na które zaproszeni 
zostaliśmy przez Marszałka do Goleniowa, w tym dniu również uczestniczyłam w 
Obchodach Wojska Polskiego w Szczecinie 

- i jeśli chodzi o inwestycje to tak króciutko droga w Kąkolewicach zakończona, 
oświetlenie hybrydowe działa zarówno w Kąkolewicach i w Runowie Pomorskim 
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- trwają prace projektowe dot. Przedszkola, jak również Aglomerację etap I I na 
miejscowości przede wszystkim Rynowo Pomorskie i Połchowo w miesiącu wrzesień, 
październik prawdopodobnie będziemy już dysponować kosztorysami inwestorskimi, 
aby móc aplikować po środki zewnętrzne na realizację 

- jeśli chodzi o drogę w Samikierzu, to również była interpelacja radnej. Sytuacje mamy 
nieciekawą, ponieważ jak Państwo słyszeli na wcześniejszej sesji od lutego 
próbowaliśmy otrzymać decyzję na wycinkę drzew pod tą inwestycję, pod inwestycję 
drogową. Tą decyzje otrzymaliśmy już po interwencji Radnych Powiatu na koniec 
czerwca wówczas można było zlecić prace, wycinkę tych drzew. Pod koniec wycinki, 
czyli po wycince mogliśmy ogłosić przetarg. Przetarg zakończył się wynikami, które 
burzą nasz porządek i możliwości. W budżecie mieliśmy zgodnie z kosztorysem 
ofertowym inwestorskim takie kwoty mieliśmy zabezpieczone w budżecie niemniej 
jednak oferenci było ich 4 złożyli oferty przekraczające tę kwotę o 100.000,00 zł 
niektóre o drugie tyle co w kosztorysie. Najwyższa była ponad 900.000,00 zł. Najniższa 
była 520.000,00 zł. W związku z tym, że mamy tutaj problem z dotrzymaniem terminu 
przez te działania związane z uzyskiwaniem decyzji na wycinkę drzew po prostu nam 
mało czasu zostaje na realizację. Z tej umowy na dofinansowanie z FOGR-em mimo to 
że jest niewielkie bo tylko 80 parę tys. to i tak nie chcemy tego stracić a tam terminy 
zadane to są takie, że prace powinny się zakończyć 21 - go września. Więc być może 
ceny oferentów tak wysokie są spowodowane tym, że jest bardzo krótki termin może 
oferenci od razu policzyli sobie kary za to, że mogliby potencjalnie musieć zapłacić. W 
związku z tym wczoraj byłam w Szczecinie rozmawiałam z Marszałkiem i 
uzgodniliśmy nasze wystąpienie w temacie prośby o przedłużenie terminów chociażby 
o miesiąc to by nam dawało możliwość ponowienia przetargu, zweryfikowania 
kosztorysu i być może udałoby się jednak nam zrealizować 

- przygotowałam również dla Państwa informacje o stanie budżetu. Jest to bardzo krótka 
informacja, ale w związku z licznymi pytaniami nawet na zebraniach sołeckich co to znaczy 
ten artykuł w prasie Radna dzisiaj widzę ten sam temat porusza. Chciałabym Państwa 
najpierw poinformować, że gmina nie jest zobowiązana podawać do publicznej wiadomości 
tak dużo informacji jak podaje Gmina Węgorzyno, ale my zawsze pełną informację 
podajemy nie mamy nic do ukrycia. W związku z tym również była podana informacja, a 
nie jest wymagane podawanie długu. Dług zrobiłam taką analizę stanu na koniec 2010, 
kiedy obejmowałam funkcję Bunnistrza i na stan jaki był podany w artykule czyli na koniec 
pierwszego półrocza 2015 roku i co ciekawego nasz dług procentowo zmalał. Natomiast 
kwotowo wzrósł niewiele tylko około o 1.700.000,00 zł w a w między czasie wykonaliśmy 
inwestycji na ponad 20.000.000,00 zł więc myślę, że jest to bardzo piękny wynik i myślę, 
że na takich forach jednostek samorządów terytorialnych tak jak dzisiaj Dyrektor 
Gimnazjum mogła podać dobrą praktykę swoich działań tak i my z Panią Skarbnik 
mogłybyśmy udzielać porad i pokazywać jak dobrze zarządzać i ściągać pieniądze z 
zewnątrz żeby takie wyniki osiągnąć. Pani Skarbnik pokusiła się również o analizę sytuacji 
innych gmin, ościennych gmin, gdzie wskaźnik zadłużenia jest większy niż nasz jest ponad 
40 ponad 50 w niektórych przypadkach, ale one podają do publicznej wiadomości tylko 
kilka zdań, tylko kilka informacji, które prawem są wymagane. A my podaliśmy pełną 
informację i stąd zasialiśmy trochę niepokoju przy pomocy gazety 

Pani Skarbnik - Pani Burmistrz skoro gazeta tak gminę Węgorzyno w każdym artykule jest to 
może zrobi nam takie zestawienie długu poszczególnych gmin i będziemy mieli wtedy po prostu 
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obraz Gmina Węgorzyno jest w porównaniu z innymi gminami zadłużona, boja sprawdzałam my 
mamy długu do 2022 a są gminy do 2030 roku 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Skarbnik róbmy swoje co się martwimy o inne gminy. 
Informacja była Pani Burmistrz, ale do informacji Pani Burmistrz ja w tym momencie będę chciał 
poprosić Pana Dyrektora żeby wypowiedział się na temat tych dróg, które były w interpelacjach. 
Jeżeli są jeszcze pytania do Pani Burmistrz o uzupełnienie tej informacji może, proszę Radni 
dopytajcie do informacji Pani Burmistrz. Bo odpowiedzi na interpelacje będą na końcu sesji, ale w 
tej chwili jeżeli nie widzę pytań do Pani Burmistrz. Panie Dyrektorze zapisał Pan pewnie co do 
Pana było kierowane 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - tak oczywiście dziękuję za 
udzielenie głosu. Proszę Państwa Cieszyno oczywiście będziemy robić procedura w tej chwili jest 
taka zaplanowana najpierw robimy wysepkę autobusową w Runowie tam za przejazdem kolejowym 

Pani Sekretarz - Połchowska 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - tak a potem ta grupa przechodzi 
do Cieszyna i potem i do końca roku tam zostaje także mam nadzieję, że skończą. Przegląd 
chodników Runowo oczywiście jeszcze jest gwarancja będzie robiony zawsze na koniec gwarancji 
jest taki największy przegląd będziemy temat monitorować. Nam też zależy, żeby te usterki 
pousuwać w okresie gwarancyjnym. Jeżeli chodzi o zakrzaczenia, bo ty było kilka wypowiedzi 
faktycznie w Starostwie stworzono grupę interwencyjną. To jest taki program właściwie połączenie 
walki z bezrobociem i połączenie tych potrzeb takich publicznych. Mamy w tej chwili taki plan, że 
do końca 2016 roku wszystkie drogi w naszym powiecie mają być wyczyszczone. Jest to plan 
ambitny, ale oparty o racjonalne przesłanki, dlatego że ta grupa, która już w tej chwili zaczęła pracę 
u nas robimy w tej chwili te drogi główne umówmy się najważniejsze dla nas z punktu widzenia 
przepustowości nie z punktu widzenia jakiś nieobiektywnych ocen. Ta grupa jest organizowana 
poprzez CIS program się nazywa „ZEBRA" i zaczął się wcześniej dziwne było to, ale nie mogliśmy 
znaleźć chętnych. Pomimo tego, że oferowane jest 2,5 letnie zatrudnienie z wynagrodzeniem 
1.200,00 zł na rękę ono nie jest za wysokie, ale gwarantowane są posiłki, odzież robocza, szkolenia 
za darmo wszelkie szkolenia. Program się opóźnił o 2 miesiące bo szukali chętnych. W tej chwili 
już są chętni wykruszyło się już część osób po pierwszej wypłacie, ale ta grupa trzonowa jakby to 
powiedzieć trzyma się i zaczęliśmy robić i już ruszyło się. Jeżeli mogę obiecać jedno chyba nie 
stanie się nic nieprzewidywalnego, nie może się stać. Cały powiat powinien wyglądać pięknie do 
końca 2016 roku, a konkretnie które drogi w jakim czasie są u nas na stronie internetowej taki 
program jest napisany można się dowiedzieć. Jeżeli chodzi o wodę przy transformatorze to 
oczywiście musimy zrobić poza jakby kolejnością i to tu zapisałem i przekażę swoim ludziom. 
Mówi Pan, że drogi zarastają zgadza się drogi zarastają i to jest właśnie paranoja, bo nie są używane 
i to jest paranoja, bo jeżeli tak jak do Kraśnika droga jest używana to te pobocza są rozjeżdżone nie 
mogą się zmieścić. A jak droga nie jest używana, albo jest mały ruch to ona właśnie wtedy zarasta, 
to nie jest oczywiście nikogo wina, ale miejmy też takie przeświadczenie, że tam gdzie zarasta już 
się nam zapala światełko czy ta droga faktycznie jest dobrze użytkowana? Czy jest często 
użytkowana? itd. oczywiście to światełko nie oznacza, że my tą drogę będziemy likwidować, ale 
ona na pewno nie jest w pierwszej kolejności naszej opieki. Tak to trzeba jasno powiedzieć w 
pierwszej kolejności są drogi, które są użytkowane często, ale znamy temat i oczywiście robimy 
pobocza, ale zanim przerobimy te wszystkie pobocza to będzie problem, ale jak Pan to zgłosił to 
ja się przyjrzę temu może praktycznie ta droga wymaga szybkiej interwencji 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - to jest łącznik pomiędzy 20 a w okresie letnim to jest 
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Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - załóżcie Państwo, że do Kraśnika też mogli 
środkiem jeździć 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Mielno - ale do Kraśnika jest nówka sztuka ona ma jeszcze niższe 
pobocza a u nas są wyższe 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - to w formie rozluźnienia atmosfery na sesji 
ale odnośnie tych krzaków to wszystkim mogę obiecać, że do 2016 roku ten program przewiduje 
oczyszczenie wszystkich dróg i to chyba były wszystkie do mnie pytania? A co zostało zrobione 
to na razie nie będę mówił, bo nikt nie pyta 

Pani Radna Górniak —& można jeszcze zadać pytanie? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Radna Górniak - j a chciałabym się dowiedzieć kiedy jest planowany remont drogi biegnącej 
przez Sielsko? 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - to jest w planie inwestycyjnym 
ale nie znam go na tyle szczegółowo 

Pani Radna Górniak - aż tak daleko? 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - nie jest tak dużo różnych dróg w 
tych różnych latach bo to jest program do 2022 roku, że po prostu trudno mi powiedzieć a nie chce 
skłamać bo powiem, że 2018 roku, 2018 rok to byłby bardzo optymistyczny termin 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - bardzo proszę jeszcze Radna Sławska 

Pani Radna Sławska - ja tutaj chciałam pochwalić tutaj Pana Dyrektora w ogóle nasz Zarząd Dróg, 
dlatego, że ja w tym roku dużo jeździłam i w sezonie kiedy był koniec czerwca jak jechałam już 
Świdwin tamte tereny nadmorskie wiecie jak tam były pozarastane drogi. Już u nas wszystkie były 
te główne wykoszone może nie wszystkie, ale przy tych większych były wykoszone, ale tam na 
głównych drogach było pozarastane, że trwa to była taka, że nic nie było widać. Już na terenie 
świdwińskim w tamtą stronę także my naprawdę mamy fajnie powykaszane pobocza, bo mówię 
kilka razy jechałam wieczorem i w nocy wracałam to tragicznie nic nie było widać a tu już wszystko 
mieliśmy powykaszane i tam było tak fajnie bo jadę, jadę fajnie wszystko widać a tu nagle co tu 
taka trawa na pobocza ta sama droga 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przed zachodem słońca nie ma co chwalić dnia, bo nic 
Dyrektor nie powiedział o drodze do Przytonia, ale już nie będziemy go męczyć 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - to powiem, przepraszam droga do Przytonia 
proszę Państwa jest to jedyna droga, która spełnia kryteria. Bardzo ostre kryteria, które narzucił 
kontrakt wojewódzki oni będą tylko dawać jeśli do lotniska jest dojazd, albo nie wiem do jakiej 
strefy inwestycyjnej, inne drogi nie mają szans na dofinansowanie, ale był też taki zapis, że 
ewentualnie połączenia z drogą krajową. Ta droga jest połączeniem z drogą krajową i my żeśmy ją 
w kontrakt wpisali, kontrakt przyjął tamten wpis i mam nadzieję, że w końcu ta droga doczeka się 
porządnych pieniędzy, porządnego remontu, bo to jest jedyna droga wpisana w kontrakt z całego 
naszego powiatu także, mam nadzieje, że chociaż na jedną drogę nam dadzą. Wtedy oczywiście 
robimy od centrum Węgorzyna całą ulicę Kościuszki, aż do Przytonia 

Pani Radna Kata - czyja mogę jeszcze coś zapytać? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie drogi? 
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Pani Radna Kata - j a w sprawie parkingu, chodzi mi o parking, który znajduje się w Węgorzynie 
przy poczcie. Chodzi mi o to, że samochody wjeżdżając na ten parking ustawione są prostopadle 
do jezdni a patrząc na te płytki z których został wybudowany ten parking to jak gdyby innym 
kolorem został wydzielony chodnik i samochody, które podjeżdżają na ten parking zajmują całe te 
miejsce i ludzie przemieszczający się muszą zejść na ulicę i po prostu ulicą przechodzą. Czy nie 
należałoby się zastanowić żeby ustawić znak, że samochody powinny ustawiać się równolegle do 
jezdni. Tak niefortunnie się składa, że ja jestem sąsiadką tego parkingu i mamy wyjazd na ulicę i 
po prostu musi być druga osoba żebyśmy mogli wyjechać na jezdnie, bo nie widać w ogóle drogi 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie — od razu odpowiem tam nie jest 
określone jak kierowcy powinni się zachować pomimo, że jest inny kolor kostki to się zgadzam, 
ale przepis mówi tak, że można parkować na podwórku pod warunkiem że się nie utrudnia przejścia 
dla pieszych, jeżeli się utrudnia to jest niestety sprawa policji. A jeżeli postawimy taki znak, bo 
pewnie jest to realne trzeba też mieć świadomość, że zmniejszamy widoczność, bo parkując 
prostopadle to jest kilka samochodów więcej, ale przeanalizujemy to jeżeli faktycznie tam jest tak 
jak Pani mówi to kto wie, dobrze by było jakby Pani napisała wniosek do nas o zmianę parkowania 
do nas wtedy wypowiada się policja, my, decyzję podejmuje Starosta różnie to robimy, albo słupki 
się wbija biało czerwone, albo coś takiego można to uregulować, bo tak to się rozpłynie ta sprawa 

Pani Radna Sławska - Ja chciałam coś jeszcze zapytać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze, ale powoli kończymy, bo rozciąga nam się sesja 

Pani Radna Sławska - droga od Połchowa do Winniki tam są te garby wypchane przez te topole 
w niektórych miejscach są tak duże ja jeżdżę skuterem mam małe kółka troszeczkę jest 
niebezpiecznie. A wczoraj jeszcze przed Szwajłykiem tam jest też taki dół przy tym mostku tam też 
jest taki dół, czy tam nie można by było coś zrobić 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - właśnie muszę coś wymyśleć, bo 
specjalnie wynająć frezarkę to jest koszt straszny żeby ona ten garb tam sfrezował, chyba musimy 
własną piłą to wytniemy, spróbujemy tam to wybić kilofami i zalać, bo ten garb jest faktycznie 
straszny i denerwujący już mnie zdenerwował także na pewno zrobimy 

Pan Radny Krzączkowski - chyba miska poszła do wymiany? 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - nie, ale widzę, że niektórzy 
kierowcy nie wiedzą, że tam, jest jak nie znają terenu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że to ostatnie pytanie Panie Sołtysie, proszę 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - chciałbym dopytać o ten chodnik w Cieszynie, bo w drugiej 
połowie roku kiedy będzie robiony konkretnie wrzesień, październik? 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - w Cieszynie? 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - tak 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - tak jak tutaj odpowiadałem będzie 
we wrześniu zaczynany 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - ok, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że Pana Dyrektora będziemy jeszcze gościć nie na 
jednej sesji to na dzisiaj nam odpowiedział to musi nas usatysfakcjonować, chociaż wiemy na jakim 
etapie co się dzieje, dziękuję Dyrektorze 
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Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - dziękuję, do widzenia 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - może Pan zostać na sesji, ale jak Pana obowiązki wzywają 

Pan Bernacki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie - chętnie, ale muszę jechać dalej 

4.Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie projektu ustawy Prawo wodne 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie projektu ustawy 
Prawo wodne t j . stanowisko na druku nr 2. Radni to stanowisko otrzymali na pewno zapoznali się 
z projektem tego stanowiska, uzasadnieniem czy są pytania?. Jeżeli nie ma proszę o stanowisko 
komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 2 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, przechodzimy do głosowania, kto jest za 
przyjęciem stanowiska w brzmieniu jak jest na druku nr 2? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że stanowisko zostało przyjęte przez 
Radnych 

Stanowisko nr 2/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie projektu ustawy Prawo wodne 
(stanowisko stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

S.Podjęcie uchwał w sprawie 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości 
gruntowych od osoby fizycznej na druku nr 3. Są pytania do projektu uchwały? proszę o 
stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt uchwały 
na druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, przechodzimy do głosowania, kto jest za 
podjęciem uchwały w treści jak Radni mają przed sobą na druku nr 3 w sprawie wyrażenia 
zgody na przejęcie nieruchomości gruntowych od osoby fizycznej? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr IX/73/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości gruntowych od osoby fizycznej 
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy w punkcie 3 a. Tej uchwały komisje nie miały na 
posiedzeniu proszę Pani Burmistrz o zaprezentowanie 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo wiadomo, żeby coś można było wydatkować to po drugiej 
stronie też musimy mieć dochody. W związku z tym, że do budżetu się planuje sprzedaż ciągle coś 
się symuluje, przelicza się średnią z poprzednich lat jak to wygląda. I tak dziękuję za podjęcie 
uchwały tej poprzedniej, bo są mieszkańcy którzy chcieli by oddać na własność gminy co później 
może też być obrotem i może być przedmiotem sprzedaży są mieszkańcy którzy chcą od nas 
kupować nas też to cieszy, że nie będą stały nieruchomości niezagospodarowane. Tak się właśnie 
stało, że pomiędzy komisją a sesją przyszli mieszkańcy, którzy przeglądając tereny inwestycyjne w 
naszej gminie wskazali tą działkę po sprawdzeniu okazało się, że ta działka nie ma jeszcze uchwały 
dotyczącej wyrażenia zgody w związku z tym przygotowaliśmy taki projekt uchwały i dlatego 
znalazł się dzisiaj na posiedzeniu sesji. Myślę, że każdy z Państwa wie, gdzie jest zlokalizowane 
przy drodze krajowej na początku pierwszy klin pierwszy trójkącik t j . działka z placem zabaw przy 
którym stoi taki mały budyneczek, druga działka to jest boisko, trzecia działka to miał tam powstać 
obwód, czyli takie małe przedsiębiorstwo naprawcze dla potrzeb drogi krajowej 20 i kolejna 
czwarta działka jest przedmiotem. Nie wiemy to nie nasza decyzja tylko Szczecin czeka na decyzję 
Warszawy, dlatego jeszcze nic nie drgnęło do przodu to jest czwarta działka 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję za zaprezentowanie stanowiska. Proszę o pytanie 
do projektu tej uchwały, Radna Łuksza proszę 

Pani Radna Łuksza - a chciałabym zapytać czy znane są plany inwestora co chcą robić na tej 
działce? 

Pani Burmistrz - Powiem tak to znaczy będzie przetarg nawet nie wiadomo czy te osoby kupią, 
one są zainteresowane a my w urzędzie przyjmujemy taką zasadę, że w danym roku nie wyceniamy 
te działki które widzą, że są atrakcyjne i w tym roku tą, tą i tą wyceniamy i dajemy na przetargi, bo 
to szkoda pieniędzy. Wycena jest ważna tylko przez jakiś okres więc my robimy tak, że jeżeli ktoś 
wyraża chęć zainteresowanie. To wtedy my procedury uruchamiamy, więc tu będzie normalny 
przetarg. Nie wiadomo, kto to kupi zapisy w studium jest pod mieszkaniówkę z usługami 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę jeszcze Radna Lewandowska 

Pani Radna Lewandowska - czy to w całości ta działka zostanie sprzedana? 

Pani Burmistrz - tak jedna cała działka nie można sprzedać w części działki a w części udziały 
sprzedawać, jeśli się jest właścicielem działki 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania? 

Pan Radny Szymko - bo to świeża sprawa to jest rola I I I i IV klasa powierzchnia 1,7 ha są nam na 
pewno pieniądze potrzebne dla gminy, ale tak patrząc z drugiej strony czy nie korzystniej byłoby, 

Strona 18 z 26 



bo w atrakcyjnym miejscu jest podzielić i przeznaczyć na budownictwo, czy nie więcej byśmy 
zarobili na tym?. Mamy tyle działek 

Pani Radna Łuksza - przy krajowej 20, przy CPN -ie 

Pan Radny Szymko - można byłoby zarobić też gmina potrzebuje, czy nie dałoby się więcej 

Pani Sekretarz - wycena będzie pod cele jakie są w studium, czyli mieszkalno - usługowe, a nie 
będzie jako rola 

Pani Burmistrz - po przeciwnej stronie ulicy możecie Państwo zobaczyć na mapie macie 
wyświetlone. Tam też są działki na których jest prowadzona działalność gospodarcza i JAMEX ze 
stacją paliw i firma PAGOK Pana Parciaka nie mamy w całości ich, bo nie są przedmiotem 
dyskusji 

Pan Radny Szymko - ale jeżeli jest chętny to niech coś robi, niech działa niech coś się dzieje 

Pani Burmistrz - tzn. powiem tak w tej chwili do zaoferowania pod budownictwo mieszkaniowe 
to mamy przecież sporo działek przy ulicy Południowej, podzielone, wytyczona droga. Drugie 
mamy za Mickiewicza miedzy drogą wojewódzką na Łobez, a ulicą Mickiewicza też przecież była 
koncepcja podzielona. Kolejne będziemy mieli tutaj działki budowlane będziemy mieli przy 
Grunwaldzkiej za placem zabaw z tyłu tam między Grunwaldzką, a Łąkową a działka jest w całym 
kawałku nie pamiętam jaka tam powierzchnia, ale bardzo duża tam wyjdzie sporych 9-10 działek 
budowlanych z dostępem do drogi w centrum miasta to już jest praktycznie na obrzeżach po 
przeciwnej stronie są już zakłady przed nimi i tak byłby obwód więc nie wiem czy znaleźli by się 
chętni, żeby tam się budować za ewentualnym obwodem ostatnie zabudowania to są raczej przy 
ulicy Zielonej 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jeżeli nie ma więcej pytań przechodzimy do głosowania 

Pani Radna Górniak - ja jeszcze mam tylko takie pytanie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - proszę Państwa wyzbyć się jest bardzo prosto, sprzedaje się tylko jeden raz 
czy nie lepiej wydzierżawić tej działki? 

Pani Sekretarz - jeżeli będzie przedsiębiorca, który będzie chciał prowadzić działalność 
gospodarczą to nie będzie tego robił na dzierżawie tak a być może powstaną jakieś miejsca pracy 

Pani Radna Górniak -być może sprzedajmy i mówimy być może 

Pani Skarbnik - to jak chcemy, żeby się gmina rozwijała 

Pani Radna Górniak - ale jak coś sprzedajmy to powinniśmy już mieć jakieś konkrety 

Pani Burmistrz - ale będzie przetarg 

Pani Radna Górniak - dobrze będzie przetarg ale nic nie wiemy, ja uważam że to jest bardzo 
atrakcyjna działka, powinniśmy więcej informacji mieć pod przetarg 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - bo wątpliwości to zawsze są praktycznie a kto nabędzie co 
będzie robił to nie ma takich czasów, żeby nakazać, że to ma stać to czy to może hotel ktoś postawi 
to byśmy się cieszyli. Z tego spotkania to nam brakowało miejsc hotelowych. Radni mamy projekt 
uchwały na druku nr 3 a przechodzimy do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały 
w treści jak mamy przed sobą? 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 1 
Wstrzymało się - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/74/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 386/3 położonej w obrębie nr 4 m. Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 4 w sprawie zarządzenia 
poboru i opłat w drodze inkasa określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, jeżeli 
są pytania 

Pani Burmistrz - to jest związane z tym, że nasz pracownik zmarł a był wskazany w tej uchwale. 
W związku z tym trzeba uzupełnić i wprowadzić inkasenta, który będzie mógł tą opłatę zbierać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej- dziękuję, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jakieś pytania? Przechodzimy do głosowania, kto jest 
za podjęciem uchwały jak brzmi projekt uchwały na druku nr 4? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr IX/75/2015 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 5 w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2015. Pani Burmistrz, proszę 

Pani Burmistrz - ja bym prosiła o wprowadzenie autopoprawki z uwagi, że od wysłania do Państwa 
materiałów do chwili obecnej odbywały się również zebrania sołeckie, które korzystają z tej 
możliwości przesuwania środków z funduszu sołeckiego na inne przedsięwzięcia. Chciałabym 
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prosić, żeby Pani Skarbnik opowiedziała o jakie zmiany jeszcze ten projekt uchwały należałoby 
zmienić 

Pani Skarbnik - zmiany są w dwóch sołectwach w Sołectwie Zwierzynek i Sołectwie Przyton. 
Zmiany w Sołectwie Przytoń zostały wprowadzone, ale w uzasadnieniu w zmianach było na 
odtworzenie drogi do jeziora. Po zebraniu sołeckim doszli do innego wniosku i przesunęli na zakup 
materiałów do remontu drogi do Sulic to jest zmiana w Przytoniu. Natomiast jeśli chodzi o Sołectwo 
Zwierzynek ono nie było wprowadzone więc dochody i wydatki zmniejszą się o kwotę 785,30 zł, 
bo chcą oni zakupić kostkę brukową na remonty. Czy mam czytać w których pozycjach? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nie, czy są jakieś inne pytania do projektu w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Węgorzyno. Bo te praktycznie zmiany to są przesunięcia w działach tylko na inne 
zadania to sołectwa tak zdecydowali to nawet Radni nie mogą tutaj nie zrobić. Sołectwo ma taką 
możliwość, że może zmieniać w trakcie roku kiedyś nie można było. Jeżeli nie ma pytań 
przechodzimy do głosowania uchwały na druku nr 5 w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno 
na rok 2015 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz dotyczy tych sołectw. Kto jest za podjęciem 
uchwały wraz z tą autopoprawką? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała NrIX/76/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu następnego zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015 -2022 t j . na druku nr 6 

Pani Burmistrz - bym prosiła o wprowadzenie autopoprawki tych kwot związanych ze 
Zwierzynkiem 785,30 zł konsekwencje tego co wcześniej 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ta uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Węgorzyno na lata 2015 - 2022 to jest konsekwencja podjęcia poprzedniej uchwały wraz z 
tymi autopoprawkami. Zapytam o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto jest za podjęciem uchwały wraz z 
autopoprawką Pani Burmistrz? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
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Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/77/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2015-2022. 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

ó.Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich 
sesjach 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na 
interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - jeśli Radni nie mieliby nic przeciwko może się umówimy, że będą pisemne 
odpowiedzi, bo nie jest ich mało przerwy nie było więc w niektórych tematach nie mogłam 
zasięgnąć wiedzy od pracowników merytorycznych, a czas chyba też jesteśmy lekko spóźnieni. Ja 
bym może jeszcze odnośnie Aglomeracji, bo to jest dosyć ważny i poważny temat i dużo warty, 
było kilkanaście pytań i mieszkańcy też przychodzili w tej sprawie i chciałabym dalej 
poinformować, że nadal trwają sprawy sądowe. Jesteśmy pozywani przez PUWiS, ale nie tylko taka 
sprawa jest. Złożyliśmy również wzajemny pozew i teraz my też coś chcemy od PUWiS - u, bo w 
końcu on źle ta firma tak źle wykonała, że to nie może funkcjonować. Ponadto nie możemy 
przystąpić do dalszych napraw, ponieważ sąd wyznaczył biegłego sądowego, który ma 
zabezpieczyć dowody. Miał swoją opinię wydać do końca lipca, ale mamy już informację, że 
zostało to przedłużone do 15 - go września z uwagi na ogrom nieprawidłowości. Tak wygląda 
sprawa nieciekawie, nie mogę podać żadnych terminów kiedy to się zakończy. Kolejna rozprawa 
w listopadzie tego roku 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, ale pytam Radnych Pani Burmistrz 
zaproponowała, że odpowiedzi udzieli na piśmie to odpowiedzi i tak będzie udzielone. Radny 
Szyło wicz proszę 

Pan Radny Szyłowicz - Pani Burmistrz może krótko o artykule w Tygodniku Łobeskim, bo będę 
musiał czekać miesiąc czasu na tą odpowiedź 

Pani Burmistrz - dobrze wniosek złożyliśmy w czerwcu z prośbą o wydanie decyzji na wycinkę 
10 - ciu drzew. Drzewa były suche niemniej jednak powiat nam przedłużył procedurę z uwagi na 
zbyt skomplikowaną sprawę. Odbyło się 7 - go lipca odbyła się wizja przyjechał pracownik 
Starostwa, dokonał swoich oględzin wykonał zdjęcia potwierdził, że stan nie rokuje poprawy, bo 
one są po prostu suche. I zakończył postępowanie wydając następnego dnia czyli 8 - go lipca 
wydając informację o zebraniu wszelkich dokumentów potrzebnych do wydania decyzji. Na tym 
zakończono jakby procedowanie to się nazywa informacja na 10 kpa potocznie i po 7 dniach należy 
odczekać 7 dni, ponieważ w ciągu tych 7 dni strona ma prawo wnieść jakieś dodatkowe zgłoszenia, 
uwagi, gdyby były inne strony niezadowolone mogłyby składać swoje wnioski. Te 7 dni mijało w 
środę przed „Latem w Węgorzem". Czwartek był pierwszym dniem kiedy można było wydać 
decyzję np. w naszym Urzędzie tak się odbywa, że niezwłocznie po 7 - iu dniach wydawana jest 
decyzja, bo już nie ma na co czekać i wszystko jest zrobione. Pracownicy Urzędu i pracownicy 
Starostwa w kontakcie telefonicznym byli uzyskałam taką informację zapewniającą, że papier nie 
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wydadzą, bo mają trochę spraw i będzie wydana do końca tygodnia. Koniec tygodnia to przy pracy 
w Urzędzie to jest piątek. W związku z tym zleciłam wycinkę drzew na sobotę rano, wycinkę tylko 
w tym dniu i posprzątanie, ponieważ już od piątku zaczynały się imprezy, a w niedzielę miała być 
uroczystość tam właśnie na tym miejscu. Podczas której tam mieli być nasi mieszkańcy tam mieli 
być goście. W ramach uroczystości miały być również przeloty w związku z tym, że dwóch pilotów 
zginęło pod Mirosławcem i ich nazwiska są na tym pomniku miały być przeloty samolotów Su -
22 na wysokości 200 m n.p.m. nad ziemią. Były robione próby tych przelotów w czwartek 
oczywiście gałęzie się posypały w związku z tym nawet nie było na co czekać i nie miałam innej 
informacji niż ta, że do końca tygodnia decyzja będzie wydana. Oczywiście zawierzyłam, bo to 
powinny być umowy dżentelmeńskie. Wycinka dokonała się w sobotę, uroczystość odbyła się w 
niedzielę, a w poniedziałek dowiedziałam się, że Starostwo wycofało się z danego słowa i decyzji 
nie wyda i nie wydało 

Pan Radny Szyłowicz — i co teraz? 

Pani Burmistrz - stąd cała sprawa Starostwo nie przyjęło naszych żadnych wyjaśnień nie pomogły 
wyciągi z rozkazów wojskowych o przelotach samolotów, nie pomogły druki, informacje jakie 
gmina otrzymuje z Zarządzania Kryzysowego ze Szczecina meteorologiczne prognozy, że porywy 
do 95 km/h, bo w tym czasie w ten weekend takie były zapowiedziane, bo zresztą sami widzieliśmy 
oberwanie chmury. Te nasze wyjaśnienia nie zostały przyjęte. Starostwo wydało decyzję 
umarzającą postępowanie dotyczące wydania decyzji na wycinkę, ponieważ drzew już nie ma więc 
jest już bezpodstawne, bezzasadne i umorzono. Niemniej jednak my od tej decyzji żeśmy się 
odwołali. Wczoraj właśnie zawiozłam nasze odwołanie od decyzji, ponieważ wniosek Panie 
mecenasie chyba mogę o tym mówić, to jest informacja publiczna tak? 

Pan Jerzy Adamiec Radca Prawny - tak 

Pani Burmistrz - wniosek o decyzję na usunięcie było na 10 drzew niemniej jednak okazało się w 
sobotę rano, że tylko 4 - ry rozwidlające się, to się liczy jako podwójnie to 8 plus a 1 z boków jest 
suche a jedno z tych dziesięciu jest zdrowe i to zdrowe nie zostało usunięte i w związku z tym 
Starostwo też nie zupełnie prawidło wydało decyzję umarzającą ono stoi w jego temacie powinni 
się też nadal wypowiedzieć, ale to są niuanse w tym wszystkim. Oczywiście może nam grozić kara 
mam nadzieję, że obejdzie się. Przykro mi tylko, że przy umawianiu się przy współpracy przecież 
Starostwo nie działa od wczoraj ani od czerwca tylko od lat. Współpraca między naszymi 
pracownikami była. Starosta był pytał o tą współpracę ta współpraca była na tyle dobra, że jeżeli 
Starostwo nie miało czym podjechać do nas na wizję tu abstrahując od tego temu tych drzew przy 
innych sytuacjach my nawet wysyłaliśmy swój samochód żeby pracownika przywieść żeby mógł 
poczynić swoje czynności, później odwieść. W tej akurat sprawie było tak, że przełożony 
pracownika ze Starostwa zabrał całą dokumentację i pracownik nie miał nad czym pracować w 
związku z czym zwrócił się do nas o pomoc. Nasz pracownik kserował całe dokumenty, teczki i 
zawoził, żeby pracownik Starostwa miał nad czym pracować. To są różne sytuacje Sarnikierz 
również macie Państwo od lutego do końca czerwca i to już po interwencji Radnych dopiero 
otrzymałam na koniec czerwca decyzję po sesji 

Pani Radna Łuksza-jakie to mogą być kary dla gminy? 

Pani Burmistrz - my nie liczyliśmy, ale Pan Redaktor pokusił się o wyliczenie jednak liczył 10 
drzew a 9 zostało wyciętych więc to jest obarczone dużym błędem. Mam nadzieję, że kar nie będzie 
a jeżeli będą to będą dużo mniejsze. Zobowiązuje się, że jeżeli te kary będą naliczone dla gminy ja 
je zapłacę z własnych środków 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję Pani Burmistrz 
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Pani Burmistrz - to są dżentelmeńskie sprawy i tak powinno się postępować 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - na spotkaniu w Zwierzynku skomentuje to, ale nie w tej 
chwili, nie na sesji. Czy są jeszcze jakieś pytania do informacji? 

7.Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym. Praktycznie to się wszystko powiela z tym co Pani Burmistrz mówiła, 
bo my w tych uroczystościach patriotycznych dotyczących ogółu naszego społeczeństwa to 
reprezentuję gminę. Na tym „Polsko - Niemieckie Lato w Węgorzem", praktycznie jak Burmistrz 
ma tyle zająć to muszę się tymi gośćmi zająć praktycznie dobrze to wychodzi, bo wyjeżdżają z góry 
zadowoleni. Byli niezadowoleni, że nie miałem czasu do nich przyjechać, ale ta współpraca też 
polega na tym, że oni się trochę od nas nauczyli i wiedzą, że pieniądze z unii też mogą dostać i 
robią różne zawody strażackie i inne. Wiem, z opinii tych co byli naprawdę i tam też było miło. 
Oczywiście na odsłonięciu pomnika poległych w służbie Rzeczypospolitej było to praktycznie 
bardzo uroczyście. Kto był to widział sztandary w kościele, msza w stylu wojskowym prowadzona, 
wprowadzenie sztandarów z rytuałem wojskowym, orkiestra w deszczu musiała grać, samoloty nie 
przeleciały, ale kto w czwartek był w Węgorzynie to przeleciały to mógł sobie posłuchać. Miało to 
być powiększone o świecę do góry nie tylko przelot, ale podpalenie świecy do góry to byłoby 
uświetnione 

Pani Burmistrz - miały być dwa przeloty 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ten pilot, który jest na tablicy wypisany to latał nad 
Węgorzynem wiem, że nieraz nie wiem jak to w wojsku powiedzieć nie wykonał rozkazu, bo rozkaz 
nie pozwalał zrobieniu mu świecy nad jeziorem węgorzyńskim. Wykonał to nieraz, ale generał był 
dobrze wyszkolony i szkolił młodzież, ale życie tak się potoczyło, że mamy tablice na tej górce. 
Młodzież uczestniczyła, były te poczty sztandarowe zmokli, ale tak jak było w mowie Pani 
Burmistrz wojsko nie wybiera, ani dnia ani godziny staje się w szeregu czy deszcz pada, czy nie 
pada. Staliśmy razem jak się parasolki oddało żonie której zginął to się samemu mokło jak żołnierz 
szkoda, że wtedy był deszcz. Było złożenie też kwiatów teraz 15 - go sierpnia my mówimy, że za 
„Cud nad Wisłą" tak Europa powinna dziękować Polsce, że tak się to skończyło i co roku tego 
symbolu złożenia kwiatów i mszy od Radnych dokonujemy. Na otwarcie remizy tego I-go etapu 
na otwarcie to jest taka część standardowa i poświęcenie te rozmowy przy stoliku z Nadleśniczym 
z posłem Kopciem i Starostą to jest temat jak te pieniądze wynajdywać, bo praktycznie to otwarcie 
to ładne są tam jakieś mowy, ale tam się odbywają rozmowy i Poseł Kopeć jest Członkiem Zarządu 
Krajowego i Przewodniczącym Wojewódzkiego Zarządu Straży Pożarnej, bo nam pieniędzy 
potrzeba na I I - gi etap straży tej remizy. Potrzeb mamy to klimat żeśmy robili żeby tych pieniędzy 
jakoś z zewnątrz dostać i praca w biurze rady. Mimo, że to okres wakacyjny, ale rolnicy w temacie 
suszy w temacie tych nieprawidłowości, sprzedaży działek czy w przedłużaniu dzierżaw to też 
przychodzili tutaj na dyżury, ale to co idzie się im podpowiedzieć, jak zrobić jak postępować to 
cały czas jako co umiem jako członek Izby Rolniczej i tam Pani Basia wiem, że ma kontakt z 
rolnikami, bo oni też się powołują. Na naszym terenie idzie zrobić też tutaj zwracają się do gminy. 
Myślę, że z informacji z działalności między sesjami to by było na tyle. Jakby były jakieś pytania 
to myślę, że te pozostałości inne to omówimy jeszcze na integracji w Zwierzynku, bo na pewno tam 
będziemy rozmawiać na spokojnie o tych różnych naszych bolączkach 

8. Wolne wnioski i komunikaty. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przejdziemy do wolnych wniosków i komunikatów. Pani 
Skarbnik Pani chciała w wolnych wnioskach i komunikatach 

Strona 24 z 26 



Pani Skarbnik - tak w związku z obecnym tutaj Panem redaktorem gazety, który nie wiem czy 
lubi czy nie lubi bardziej bym powiedziała, że nie mają co napisać w ostatniej również gazecie jest 
węgorzyński urząd pod lupą RIO, Regionalnej Izby Obrachunkowej dziwi mnie to tylko i 
chciałabym uzyskać od Pana informacje. Ponieważ gmina nie jest pod lupą może od razu powiem 
dlaczego, ponieważ jest to rutynowa, planowana kontrola przez Regionalna Izbę Obrachunkową, 
która w każdej jednej gminie i Gminie Węgorzyno jest raz na cztery lata. Dlatego się pytam Pan 
również protokół da z Reska, Łobza i wtenczas porównamy My i nasi mieszkańcy czy jest dobrze. 
Ponieważ kontrol, która jest u nas Gminę Węgorzyno wręcz chwali i przykładem świeci i jadąc na 
inne kontrole wysyła do nas z telefonami jak Wy to robicie, bo u Was jest dobrze. Tutaj proszę 
Pana są malutkie błądziki nie ma tu naruszenia dyscypliny finansów publicznych co w jednostkach 
samorządu terytorialnego jest największe. Przede wszystkim dlaczego Pan po roku czasu kiedy się 
kontrola skończyła, Pan na dzień dzisiejszy w Tygodniku z dnia 25 sierpnia publikuje. Moje pytanie 
czemu to ma służyć? 

Pan Adam Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - mogę odpowiedzieć ? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wolne wnioski i komunikaty. To był wniosek Pani Skarbnik 

Pani Skarbnik - gdyby tu były zarzuty, że sprawozdawczość jest niedobra 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze 

Pani Skarbnik - momencik tak jak w Rewalu np., czy w ościennej gminie koło Drawska, że gmina 
zaciągnęła kredyt nieprawidłowo, zamówienia publiczne leżą a tu klasyfikacja budżetowa 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pan Redaktor też prosił o udzielenie głosu, 
udzielam, ale proszę nie prowadzić polemiki tylko tak konkretnie 

Pan Adam Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - krótko, zwięźle i na temat. Dziękuje bardzo i cieszę się, 
że Państwo czytacie na marginesie. Drugie primo zgodnie z prawem prasowym stronom 
przysługuje możliwość wniesienia odpowiedzi tudzież żądania sprostowania. Jeżeli podaliśmy tam 
chociaż słowo nieprawdy znając węgorzyński Urząd, czy to dotyczy drzew czy dotyczy 
sprawozdania finansowego za I półrocze byśmy bardzo szybko otrzymali od Państwa taką prośbę 
o sprostowanie, bo taka jest procedura wymagana prawem. Do dnia dzisiejszego nic takiego nie 
otrzymaliśmy, co do częstotliwości zamieszczania kontroli z RIO zamieszczamy to z każdej gminy. 
Jeżeli Pani ma chęć i okazje to zapraszam do redakcji udostępnię archiwum tak samo było z 
Reskiem, było z Łobzem było z Radowem Małym 

Pani Skarbnik - w tym roku? 

Pan Adam Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - Ja mówię o cykiiczności RIO nie jest co roku u Państwa 
czy w Radowie Małym czy w Resku itd. co do tytułu i użycia słowa „lupa" 

Pani Skarbnik - o właśnie 

Pan Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - tytuł jest uniwersalny wykorzystywany nie przez jedną 
redakcje 

Pani Skarbnik - Pan to rozumie, mieszkańcy nie. Przychodzą do mnie pracownicy i mówią Pani 
Skarbnik 

Pan Adam Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - pracuje w tym zawodzie już prawie 12 lat i to co jest 
napisane, a to co czasami czytelnik zrozumie i odbierze to czasami są dwie zupełnie różne 
płaszczyzny 
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Pani Skarbnik - to ja zapraszam do wydziału finansowego do wszystkich dziewczyn, żeby im Pan 
odpowiedział tak jak mi 

Pan Adam Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - może Pani przekazać protokół, bo to idzie w tej chwili 
do protokołu mogą sobie Panie z wydziału przeczytać, nie ma problemu. Co do samej merytoryki 
jak sama Pani zauważyła tam jest suchy, czysty protokół pokontrolny, który jest dostępny także na 
stronie internetowej podejrzewam, że Państwa i RIO 

Pani Burmistrz - proszę skończyć tą dyskusję 

Pan Adam Hlib Nowy Tygodnik Łobeski - ale ja ostatnie zdanie 

Pani Burmistrz - wiadomo, żeby gazeta była poczytna widocznie nie była to trzeba jakieś sensacje 
wywołać i stare rzeczy wyciągać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę wolny wniosek 

Pani Radna Łuksza - Pani Stasiak prosiła mnie, żeby zapytać, bo przynosiła wniosek chodzi mi o 
basen od września będzie miała odpowiedź tam dzieci 1-3 czy wtedy 25.000,00 zł w budżecie, jeżeli 
będzie miała odpowiedzieć z wojewódzkiego czy dostanie od nich tą połowę drugą. Wiem, że 
dzisiaj miała składać wniosek w gminie, mówiła że składała i czy byłaby możliwość zabezpieczenia 
tych pieniędzy 

Pani Burmistrz - Pani Radna, ale Pani nad budżetem piecze trzyma, powiem tak dzisiaj oczywiście 
Pan Andrzej Stasiak, który był podczas szkolenia obecny na korytarzu wyszedł i szybciutko 
powiedział, że starają się o kolejne pieniądze, będą wiedzieć we wrześniu. Na razie nic nie wiedzą 
wchodziło by w grę jakieś 25.000,00 zł. Ja mówię to złóżcie coś i opiszcie co, bo tak na słowo nikt 
nie może nic szukać ani działać nie wiem czy złożyli, bo to było dzisiaj o której szkolenie się zaczęło 
o 12:00. To o 12:00 była ta rozmowa ja nawet nie zdążyłabym nawet sprawdzić zresztą jeszcze nie 
byłam zobligowana bo prosiłam żeby złożyli wniosek 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jakieś wolne wnioski i komunikaty? nie ma 

9.Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z brakiem wolnych wniosków i komunikatów 

zamykam IX sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 26 ponumerowanych stron, oraz 10 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

WiceprzewodłĄczący Rady Miejskiej 

dwiga Kamińska 

Protokołowała: 

Wioleta Początek 
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